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PREDLOG ZAPISNIKA 
OBČINSKI SVET 
Odbor za družbene dejavnosti 
 
Številka: 011-0047/2015-2 (120) 
Datum:   17.11.2015 
 
 

Z A P I S N I K   
 

7. seje Odbora za družbene dejavnosti, ki je bila dne 17.11.2015  ob 16.30 uri v sejni sobi  
Občine Slovenske Konjice. 
 
Prisotni:  Jure Levart,  Irena Vozlič, Slavko Hren, Jože Satler,  Adrijana Hren Visenjak, 
Monika Kerovec Korošec, Milena Brečko Poklič, Vanja Godec  ter iz občinske uprave Marija 
Brecl.  
Odsotni: Dragica Čander (opravičeno odsotna). 
 
Navzoči vabljeni: 

- Miran Gorinšek, župan Občine Slovenske Konjice 
- Tomaž Popović, ravnatelj Vrtca Slovenske Konjice 
- Tanja Egartner, računovodkinja Vrtca Slovenske Konjice 

 
 
Predlog dnevnega reda: 
 
 

1. Predlog Proračuna za leto 2016. 
2. Sklep o spremembah Sklepa o določitvi cen programov predšolske vzgoje, številu otrok 

v oddelkih in rezervaciji v javnih vrtcih Občine Slovenske Konjice. 
3. Razno. 

 
Pri obravnavi zapisnika 6. seje Odbora za družbene dejavnosti z dne 15.9.2015 ni bilo 
pripomb, zato se le-ta sprejme.  
 
K1  
Obrazložitev predloga Proračuna Občine Slovenske Konjice za leto 2016 je podal župan 
Miran Gorinšek. 
 
Planirani prihodki proračuna Občine Slovenske Konjice za leto 2016 znašajo  10.500.000 €, 
kar je za 1.706.000 € oziroma 17% manj, kot v letu 2015. Po oceni bo primerna poraba za 
leto 2016 ostala na ravni letošnjega leta, bistveno pa upadajo prihodki iz naslova 
sofinanciranja, ker v letu 2015 ni bilo nobenih razpisov. Povprečnina je upoštevana v znesku 
522 €, kar je enako povprečju za letošnje leto, višina povprečnine  je še predmet pogajanj 
združenj občin z Vlado RS. 
Odhodki in odplačila kreditov znašajo 10.750.000 € in se znižujejo za 14,2% oziroma za 
1.777.000 €. Za investicije je namenjenega le še 26% proračuna. Izvajale se bodo predvsem 
investicije, kjer so zagotovljeni namenski viri. Sredstva za sofinanciranje investicij po 21. 



 

 

2 

členu ZFO so planirana v znesku 140.000 €. Evidentiranih pa je še za cca 6 mio potreb po 
izvedbi investicij, ki jih zaradi pomanjkanja finančnih sredstev ni mogoče izvesti. 
 
Za Vrtec Prevrat gradbeno dovoljenje v decembru 2015 že drugič poteče in ga ne moremo 
več podaljšati. Pristopilo se bo k reviziji projekta z namenom racionalizacije stroškov in 
upoštevanja novih predpisov na področju predšolske vzgoje. Preučila se bo tudi varianta 
izgradnje lesenega vrtca z namenom črpanja sredstev iz Eko sklada. Za Vrtec Loče je 
potrebno preučiti varianto energetske sanacije obstoječega vrtca in izgradnje prizidka; v 
primeru, da bo ugotovljeno, da bi bili stroški sanacije nesorazmerno visoki se bo pristopilo k 
rušitvi in izgradnji novega vrtca. Za oskrbo s hrano Vrtca Loče je potrebno upoštevati 
dostavo hrane iz centralne kuhinje Prevrat ali iz OŠ Loče. 
 
Medtem ko se občini prihodki znižujejo, po drugi strani izrazito naraščajo izdatki za: 
- predšolsko vzgojo (javni vrtec za 3,9 %, zasebni vrtec Mali grof za 20%), 
- socialno varnost  - pomoč na domu za 2,7%, oskrbnine za 5,3%,  subvencioniranje 

stanarin za 4,4 %. 
Sredstva mladinskim društvom, športnim društvom, humanitarnim in kulturnim društvom, kot 
tudi  društvom na drugih področjih delovanja se ne spreminjajo. 
 
V razpravi so sodelovali: 
Jože Satler, Jure Levart,  Adrijana Hren Visenjak, Slavko Hren,  Vanja Godec, Irena Vozlič, 
Izpostavljeno je bilo: 
- pri izgradnji Vrtca Loče pri odločitvi glede ohranitve ali rušitve starega Vrtca upoštevati 

stroko in vključevati uporabnika v pripravo projektne dokumentacije; zagotovljen pa mora 
biti  enak nivo standarda za Vrtec Prevrat in Vrtec Loče, 

- izgradnjo kapacitet prilagoditi številu otrok. Ravnatelj Popović pojasni, da pri kapaciteti 
izhajamo iz obstoječega števila otrok, je pa še veliko rezerv, saj veliko otrok, predvsem iz 
prvega starostnega obdobja, še ni vključenih v organizirano varstvo, 

- znižanje postavke Štipendije, 
- poraba postavke Dodatni program. 

 
Po razpravi je bil sprejet   SKLEP (8 navz,  8 za, 0 proti): 
Odbor podaja pozitivno mnenje k predlogu  Proračuna za leto 2016. 

 
 
K2  
Sklep o spremembah Sklepa o določitvi cen programov predšolske vzgoje, številu otrok v 
oddelkih in rezervaciji v javnih vrtcih Občine Slovenske Konjice sta predstavila  ravnatelj 
Vrtca Slovenske Konjice Tomaž Popović in računovodkinja Tanja Egartner.  
 
V skladu z Dogovorom o ukrepih za zmanjšanje obsega sredstev za plače in druge stroške 
dela v javnem sektorju za leto 2015 javni uslužbenci s 1.12.2015 pridobijo pravico do plače iz 
naslova napredovanj v plačne razrede in nazive. Prav tako se v skladu z Dogovorom o 
ukrepih na področju stroškov dela in drugih ukrepih v javnem sektorju za leto 2016 v večji 
meri sprosti  regres za letni dopust. Poleg navedenega se v ceni programa  povečajo še 
stroški prevoza na delo stroški živil za otroke od 31,33 €  na  33,00 € mesečno. Na enaki 
ravni pa ostajajo pokojninske premije in materialni stroški. Sistem zajemanja odpravnin se 
spremeni, in sicer je bila do sedaj upoštevana povprečna višina odpravnin za naslednje 
triletno obdobje, po novem je v ceno programa upoštevana dejanska odpravnina za eno leto. 
Vsi našteti dejavniki vplivajo na povečanje stroškov dela in drugih stroškov, kar  posledično 
pomeni povečanje cen programov vrtca, ki  od 1.12.2015 znašajo: 
 

- 1. starostno obdobje od 1 do 3 let dnevni program 450,12 € - povečanje za 2,13 %, 
- 2. starostno obdobje 3 do 6 let dnevni program 321,24 € - povečanje za 5,60 %, 
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- kombinirani oddelki in oddelki 3 do 4 leta – dnevni program 340,10 € - povečanje za 
7,50 %, 

- poldnevni program v kombiniranih oddelkih in v oddelkih 2. starostnega obdobja 
289,12 € - povečanje za 1,53 %. 

 
Povečanje cen predstavlja za vrtec povečanje prihodka za 132.948,48 € na letni ravni. Glede 
na znižanje števila otrok je finančni učinek povečanja cen za občinski proračun 79.302 € več 
sredstev, kot v letu 2015. 
 
V razpravi so sodelovali: 
Jure Levart,  Slavko Hren,  Jože Satler,  Adrijana Hren Visenjak, Irena Vozlič. 
 
Izpostavljeno je bilo: 
-pozornost posvetiti oblikovanju kombiniranih skupin, kjer so se cene najbolj povečale, 
-kako bo na cene vplivala sprostitev plačne lestvice v septembru 2016. Pojasnjeno je bilo, da 
bodo spremembe minimalne in da se cene programov zaradi tega ne bodo povečale, 
-še naprej vso pozornost posvetiti  iskanju prihrankov na vseh področjih. 
 
Po razpravi je bil sprejet   SKLEP (8 navz,  8 za, 0 proti): 
Odbor podaja pozitivno mnenje k Sklepu o spremembah Sklepa o določitvi cen programov 
predšolske vzgoje, številu otrok v oddelkih in rezervaciji v javnih vrtcih Občine Slovenske 
Konjice. 
 
K3 
Pod točko Razno je bil prebran odgovor direktorja ZD Slovenske Konjice glede delovnega 
časa laboratorija in CRP testa. Dana je bila pobuda, da delovni čas  (možnost odvzema) 
laboratorija traja od 6.30  do 15.00 ure. 
 
Seja je bila zaključena ob  17.45 uri. 
 
Zapisala: 
 

 
Predsednik odbora 

Marija Brecl Jure Levart  
 
 

 
 

  
 
 


